
Nr OR-BR.0002.13.2025 

PROTOKÓŁ Nr XIII/2025 

 

z trzynastej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy kadencji 2024-2029 

odbytej w dniu 29 maja 2025 r. w godzinach 15,15 – 16,20 w sali posiedzeń                                  

w Urzędzie Gminy i Miasta Koziegłowy. 

 

Uchwały podjęte na sesji: 

 

1. Nr 119/XIII/2025 w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2025 r. 

 

2. Nr 120/XIII/2025 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

 

3. Nr 121/XIII/2025 w sprawie zmiany Uchwały Nr 199/XII/2005 z dnia 22 luty 2005 w sprawie 

utworzenia Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Oświaty Samorządowej                                           

w Koziegłowach oraz nadania Statutu. 

 

4. Nr 122XIII/2025 w sprawie wskazania jednostek organizacyjnych Gminy i Miasta 

Koziegłowy obsługiwanych przez Centrum Usług Wspólnych w Koziegłowach. 

 

5. Nr 123/XIII/2025 w sprawie zmiany uchwały Nr 183/XIX/2020 Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy z dnia 24 września 2020 r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy. 

 

Podjęte uchwały wraz z raportami z głosowań stanowią załączniki 1 – 5 do protokołu. 

Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad.  

Obradom sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy 

Pani Joanna Kołodziejczyk. 

 

Protokolant: Joanna Radkowska. 

Radnych obecnych na sesji: 14. 

Radny nieobecny: Pan Michał Kubalski 

 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 

-     Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek Ślęczka 

-     Sekretarz GiM Pan Krzysztof Bąk 

-     Skarbnik GiM Pani Anna Łoniewska-Niewęgłowska 

-     Radna Rady Powiatu w Myszkowie Pani Agata Feret 

- Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Kłys 

- Dyrektor ZEAOS Pani Bożena Kolasa 

- Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 

- Kierownik Referatu Gospodarki Gruntami Pani Justyna Błońska – Ćwik 

- Radca prawny Urzędu GiM Pani Aneta Sosnówka  

- Przewodniczące Samorządu Mieszkańców Koziegłów i Rosochacza  

- Sołtysi 
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Porządek obrad Sesji: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2025 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 199/XII/2005 z dnia 22 luty 2005 w sprawie 

utworzenia Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Oświaty Samorządowej                                           

w Koziegłowach oraz nadania Statutu. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania jednostek organizacyjnych Gminy i Miasta 

Koziegłowy obsługiwanych przez Centrum Usług Wspólnych w Koziegłowach. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 183/XIX/2020 Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy z dnia 24 września 2020 r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy. 

10. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

11. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.  

12. Interpelacje i zapytania Radnych.   

13. Wolne wnioski i informacje. 

14.  Zakończenie obrad 13 Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy. 

 

Porządek obrad Sesji stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

 

 

Przebieg obrad: 

 

          Ad. pkt 1  

           Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy Pani Joanna Kołodziejczyk dokonała 

otwarcia sesji, powitała przybyłych na sesję Państwa Radnych, Pana Burmistrza, kierowników 

jednostek organizacyjnych, kierowników i pracowników Urzędu Gminy i Miasta, Państwa 

Sołtysów, Panie Przewodniczące zarządów Miasta Koziegłowy i dzielnicy oraz wszystkich 

zebranych.  

 

           Pani Przewodnicząca Rady poprosiła Radnych, by zalogowali się w systemie głosowań,                   

a następnie poinformowała, że zgodnie z listą obecności i potwierdzeniem obecności w systemie 

do głosowania w Sesji Rady Gminy i Miasta uczestniczy 14  Radnych. Stwierdziła więc, że sesja 

jest prawomocna. 

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki nr 7,8 do protokołu. 
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          Ad. pkt 2 

           Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że porządek obrad otrzymali wszyscy radni.  

Zapytała czy Radni będą zgłaszać wnioski w sprawie porządku obrad sesji.  

Wniosków nie zgłaszano, wobec powyższego przystąpiono do realizacji porządku obrad. 

 

          Ad. pkt 3     

 

            Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że protokół                            

z poprzedniej sesji wywieszony był na tablicy ogłoszeń i był do wglądu w Biurze Rady, każdy 

miał możliwość zapoznania się z nim (protokół został również przesłany Radnym                                       

za pośrednictwem systemu eSesja). Zapytała czy Radni będą zgłaszali wnioski lub uwagi                    

do protokołu. Radni nie zgłaszali uwag.  

Protokół z poprzedniej sesji, która odbyła się w dniu 23 kwietnia 2025 roku został przyjęty 14 

głosami „za” (jednogłośnie).  

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

         Ad. pkt 4 
 

           Rada Gminy i Miasta Koziegłowy jednogłośnie powołała Komisję Uchwał i Wniosków         

w składzie: 

1. Pan Marcin Będkowski 

2. Pani Grażyna Sitek 

3. Pan Andrzej Szóstak  

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

           Ad. pkt 5 

        

          Pan Marcin Będkowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy              

i Miasta Koziegłowy na 2025 rok (załącznik nr 11 do protokołu).                                                                         

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały.  

 

Uchwała Nr 119/XIII/2025 w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2025 r. 

została przyjęta 14 głosami „za” (jednogłośnie).  

 

        Ad. pkt 6 

 

        Pani Grażyna Sitek przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej (załącznik nr 12 do protokołu).  

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały.  

 

Uchwała Nr 120/XIII/2025 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej została 

przyjęta 14 głosami „za” (jednogłośnie).  
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        Ad. pkt 7 

 

        Pan Andrzej Szóstak przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

199/XII/2005 z dnia 22 luty 2005 w sprawie utworzenia Zespołu Ekonomiczno-

Administracyjnego Oświaty Samorządowej w Koziegłowach oraz nadania Statutu ( załącznik                     

nr 13 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 121/XIII/2025 w sprawie utworzenia Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego 

Oświaty Samorządowej w Koziegłowach oraz nadania Statutu została przyjęta 14 głosami „za” 

(jednogłośnie). 

 

        Ad. pkt 8 

 

         Pani Grażyna Sitek przedstawiła projekt uchwały w sprawie wskazania jednostek 

organizacyjnych Gminy i Miasta Koziegłowy obsługiwanych przez Centrum Usług Wspólnych                 

w Koziegłowach (załącznik nr 14 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 122/XIII/2025 w sprawie wskazania jednostek organizacyjnych Gminy i Miasta 

Koziegłowy obsługiwanych przez Centrum Usług Wspólnych w Koziegłowach została przyjęta 

14  głosami „za” (jednogłośnie). 

 

        Ad. pkt 9 

 

         Pan Andrzej Szóstak przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

Nr 183/XIX/2020 Rady Gminy i Miasta Koziegłowy z dnia 24 września 2020 r. w sprawie 

regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy (załącznik nr 

15 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 123/XIII/2025 w sprawie zmiany uchwały Nr 183/XIX/2020 Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy z dnia 24 września 2020 r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy i Miasta Koziegłowy została przyjęta 14 głosami „za” (jednogłośnie). 

 

        Ad. pkt 10 

 

         Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Burmistrzowi, celem przedstawienia 

informacji o działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Burmistrz przedstawił informację o działalności w okresie międzysesyjnym, a mianowicie: 

 

− Gmina Miasto Koziegłowy rozpoczęła procedurę związaną z przyjęciem i uchwaleniem 

Gminnego Programu Rewitalizacji - jesteśmy na etapie wyłożenia. Zaprosił na spotkania 
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konsultacyjne 05 czerwca od godziny 14.00 do godziny 16.00 w Centrum Usług Wspólnych, 

gdzie będą trwały kontynuacje pracy nad tym dokumentem. Wyraził nadzieję,                                 

że  w miejscowościach, które zostały objęte obszarem zmian w ramach rewitalizacji, 

dokument ten będzie istotny z punktu widzenia rozwoju, ale i również możliwości 

pozyskiwania środków przez Samorząd Gminy i Miasta Koziegłowy, jak również wszystkie 

podmioty czy osoby prawne, które składały wnioski w ramach rozpoczętych działań 

konsultacyjnych; 

− odbyło się pożegnanie absolwentów naszego Liceum Ogólnokształcącego, w którym 

uczestniczył Sekretarz Pan Krzysztof Bąk. Pomimo, iż jesteśmy małą szkołą, warto 

podkreślić, iż  w ogólnopolskim rankingu pod względem zdawalności matur, który został 

ogłoszony przez „Rzeczpospolitą”, na 2246 szkół średnich sklasyfikowanych w kraju, 

znaleźliśmy się na miejscu 250. Jakość oraz potencjał naszej edukacji zarówno od przedszkola 

po szkołę średnią jest ogromny, co jest zasługą dyrektorów, nauczycieli, całego zespołu 

oświaty, łącznie z rodzicami, za co pogratulował; 

− miało miejsce spotkanie z mieszkańcami Pińczyc wraz z Radą Sołecką oraz Radnym Panem 

Piotrem Gilem. Spotkanie to wskazało kierunki rozwoju, potrzeby oraz problemy 

mieszkańców; 

− Związek Powiatowo-Gminny „Jedźmy razem” - oprócz już dosyć dobrze prowadzonej 

polityki i całego funkcjonowania, możemy być spokojni również o pozyskiwanie środków 

zewnętrznych na zakupy zewnętrznych jednostek taboru samochodowego i mamy nadzieję     

na podpisanie umów na dwa kolejne  samochody na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy.                       

To również poprawa funkcjonalności przepływu informacji w ramach systemu 

informatycznego, wprowadzamy tzw. możliwość korzystania i wiedzy elektronicznej – cztery 

przystanki, które będą zamontowane na terenie gminy, będą wyposażone w ten inteligentny 

system informowania. Dotyczy to miejscowości wytypowane ze względu na najczęstszy 

potok pasażerski, a są to: Koziegłowy, Pińczyce i Koziegłówki. Ze związkiem Powiatowo-

Gminnym wiąże się również jeden ważny element, a mianowicie ulgi za korzystanie z tego 

transportu. Wprowadziliśmy pilotażowy program wsparcia jazdy seniorów za przysłowiowe 

2zł, co przyjęło się bardzo licznie. Od czerwca br. będziemy starać się rekompensować te ulgi 

w składkach płaconych na rzecz związku; 

− kolejną rzeczą związaną z oświatą są spotkania, które odbyły się zarówno w gronie 

dyrektorów, pracowników merytorycznych oraz z Przewodniczącą Rady i Radnymi                             

w kwestii, nad którymi trwa dyskusja dotycząca uruchomienia klas pierwszych                                        

w miejscowościach Gniazdów i Cynków. Naszym zdaniem liczba dzieci jest niewystarczająca 

do otwarcia takich oddziałów. Na chwilę obecną zostały podpisane arkusze organizacyjne                 

dla wszystkich szkół i pragniemy zapewnić, że aneks sierpniowy, który byłby ewentualnie 

odpowiedzią na pewnego rodzaju ruchy, jeżeli chodzi o przyjmowanie dzieci jak i również 

orzeczenia, będziemy aktualizować. Natomiast zastrzeżenie dotyczy braku zgody organu 

prowadzącego na uruchomienie oddziałów pierwszych we wspomnianych szkołach; 

− Związek Straży Pożarnych działających na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy celebrował 

uroczystości związane ze świętem Św. Floriana. Złożył podziękowania wszystkim 

jednostkom biorącym udział w pielgrzymce rodzin strażackich do Leśniowa,                                                  

a w szczególności jednostkom, które przeprowadziły przepięknie swoje uroczystości                              

w poszczególnych parafiach. Słowa uznania skierował do jednostki OSP Koziegłówki                       
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oraz OSP Koziegłowy za wyjątkową oprawę tegoż święta. Również nowo zaczęta działalność 

jednostki OSP Krusin miała uroczystość pasowania dziecięco-młodzieżowej drużyny 

pożarniczej, w której uczestniczyła Radna Pani Joanna Kołodziejczyk; 

− na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy odbywały się ćwiczenia poszukiwawczo-ratownicze, 

których gospodarzem byliśmy wraz z jednostką OSP Cynków, natomiast ćwiczenia kompanii 

przeprowadzała Państwowa Straż Pożarna z Myszkowa, za co złożył słowa uznania oraz 

podziękował za pomoc i  organizację wszystkim współorganizatorom wydarzenia; 

− w związku ze zbliżającym się okresem wakacyjnym miało miejsce posiedzenie Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. Wszystkie siły, inspekcje oraz służby, które 

sprawozdawały są przygotowane na nadchodzący wypoczynek letni. Na terenie naszej gminy, 

a dokładnie w Siedlcu Dużym odbędzie się duży obóz harcerski, który obejmujemy 

wsparciem w zakresie bezpieczeństwa i porządku publicznego; 

− kolejnym tematem jest Zgromadzenie Ogólne Związku Gmin Jurajskich. Samorząd Gminy                   

i Miasta Koziegłowy od samego początku powstania związku, uczestniczy w tymże działaniu. 

Promocja ta jest wielokierunkowa i mamy nadzieję, że będzie przynosić skutki również                      

dla rozbudowującej się bazy turystycznej, sportowej oraz informacyjnej. Każda wizyta 

studyjna zarówno z kraju, jak  i zza granicy jest obdarowywana ciekawostkami przez Radnego 

Pana Leonarda Jagodę w formie informacji, prezentacji jak np. Góra Trzech Rzek, która 

zaistniała już na dobre w szlakach komunikacyjnych, turystycznych w naszym kraju; 

− Walne Zebranie Subregionu Północnego naszych gmin i powiatów – jesteśmy                                          

po zatwierdzeniu ostatecznym podziału środków subregionalnych na poszczególne działania, 

które zgodnie z sugestią koordynatorów, zostały przyjęte. Ilość środków, która jest 

zgromadzona w związku może nie jest imponująca, ale daje gwarancję i bezpieczeństwo 

działań, będą mogły być kontynuowane w konkursach bez większych ograniczeń; 

− kolejna rzecz to posiedzenie naszego Partnerstwa Północnej Jury. Mamy mocne sukcesy 

związane z tymże stowarzyszeniem, nie tylko jako przedstawiciele w radach czy w zarządzie, 

ale przede wszystkim jako beneficjenci. Mamy nadzieję, że uruchomione konkursy oraz 

nabory, zarówno dla podmiotów gospodarczych, organizacji, stowarzyszeń, ale i dla naszych 

potrzeb ogólnopublicznych, będą kontynuowane. Obecnie są ogłoszone konkursy na rozwój 

oraz wsparcie działalności gospodarczej; 

− osoba fizyczna przekazała część nieruchomości, która została zajęta pod drogę                                          

w miejscowości Rzeniszów, za co podziękował darczyńcy. Dało to impuls do tego, aby ten 

odcinek, bardzo ważny z punktu widzenia komunikacyjnego, mógł stać się kiedyś w pełni 

własnością Gminy i Miasta Koziegłowy; 

− odbyło się wydarzenie kulturalne w Myszkowie, jakim jest festiwal muzyczny „Nasz talent”. 

Z radością poinformował, że uczestnicy z naszej gminy odnieśli ogromne sukcesy, 

wyróżnienia i złożył gratulacje; 

− miało miejsce 20-lecie OSP Żarki – w uroczystości brały udział orkiestry dęte, zaproszone 

przez organizatorów, gdzie mieliśmy okazję wysłuchać młodzieżowej orkiestry dętej, która 

była oklaskiwana na stojąco; 

− w miniony poniedziałek na sali sesyjnej uroczyście podpisano umowę związaną z  realizacją 

zadania przebudowy drogi wojewódzkiej 789 na odcinku od Koziegłów do Lgoty Nadwarcia. 

Umowa została podpisana przy udziale Państwa Sołtysów i Radnych z terenu objętego 

planowaną inwestycją. Złożył podziękowania Marszałkowi Województwa Śląskiego, 
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Sejmikowi Województwa Śląskiego, Dyrektorowi Zarządu Dróg Wojewódzkich oraz 

wszystkim zaangażowanym osobom. Zadanie to opiewa na kwotę 96 mln zł, będzie w tym 

niewielki udział naszej gminy, ale wielki sukces z punktu widzenia planowanego rozwoju 

sieci kanalizacji sanitarnej w obrębie Koziegłów, ponieważ   po raz pierwszy dostaliśmy 

zgodę na umieszczenie kolektora ściekowego, który będzie kontynuował swoja drogę poprzez 

inne drogi - ta blokada była dopóki modernizacja nie weszła w życie. Od ul. Świętokrzyskiej 

za mostem, aż do granicy Gminy Koziegłowy, czyli do mostu na rzece Warcie jak również 

ciąg pieszo-rowerowy, oświetlenie, poprawa bezpieczeństwa, przebudowa czterech obiektów 

mostowych poprawi na lata proces funkcjonalny tej drogi; 

− remont na trasie DK1 na odcinku Siedlec Duży - Koziegłowy – Siedlec Mały przebiega bez 

zakłóceń. Mamy nadzieje, że w niedługim czasie zostanie podpisana umowa z wykonawcą      

na ostatni odcinek drogi między Markowicami i Koziegłowami, by mógł zostać w pełni 

zmodernizowany. Będą pewne utrudnienia za co przeprosił, jednak remonty pozwolą                           

na poprawę bezpieczeństwa. O terminach wyłączenia skrzyżowań będziemy informować. 

Trasa DK91 będzie na całym odcinku wyremontowana, co mamy nadzieję, że pobudzi ruch                  

i rozwój gospodarczy wzdłuż tej trasy; 

− do końca czerwca Wojewoda Śląski wyda decyzję, dotyczącą pozwolenia na rozpoczęcie 

procesu inwestycyjnego, odnoszącego się do obwodnicy na terenie naszej gminy. Mamy 

nadzieję, że to co jest zapisane w uchwale Województwa Śląskiego w budżecie, ale również 

strategii długofalowej, będzie realizowane; 

− na prośbę Państwa Radnych oraz Pani Przewodniczącej Rady na Komisji Wspólnej w dniu 

wczorajszym odbyło się spotkanie z Panią Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg. Każdy                       

z Radnych mocno podkreślił potrzeby i oczekiwania, które mamy nadzieję będą realizowane 

i finansowane z udziałem naszym i powiatu; 

− w dniu jutrzejszym mamy otwarcie postępowań przetargowych, jeżeli chodzi o drogi gminne 

w miejscowościach Zabijak i Rosochacz. Mamy nadzieję, że po uaktualnieniu projektu                        

ul. Leśnej w Winownie – ten odcinek również będzie przetargowy. W trakcie projektowania 

dokumentacji są dwie drogi : ul. Słoneczna Mzyki oraz Kuźnica – Folwark. Zostały również 

złożone dwa projekty w ramach kanalizacji sanitarnej, jest to budowa w ciągu DW 789, 

pierwszego kolektora w obrębie Koziegłów na ul. Żareckiej i Świętokrzyskiej oraz budowa 

kolejnego bloku biologicznego; 

− wygraliśmy konkurs w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego dla Województwa 

Śląskiego w ramach wsparcia dla szkół „Smart Szkoła”, wartość projektu to prawie 1 600 000 

zł. Tylko dwie gminy z powiatu myszkowskiego takie środki uzyskały; 

− w najbliższym czasie czeka nas kilka wydarzeń z okazji Dnia Dziecka oraz festynów 

rodzinnych, za co podziękował lokalnemu środowisku. A są to: 

- wspólna zabawa z klubem seniora „Koziołek”, śpiewanie sobótkowe 14 czerwca o godz. 

17.00 w Koziegłowach; 

- turniej piłkarski organizowany przez Radnego Pana Bartłomieja Grzybka 15 czerwca                     

o godz. 9.00 na orliku w Koziegłowach ; 

- festyn rodzinny 14 czerwca w Koziegłówkach; 

- festyn rodzinny przy Kinie za rogiem w Koziegłowach, który odbędzie się 31maja. 
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         Ad. pkt 11 

 

               Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła informację o działaniach podejmowanych                       

w okresie międzysesyjnym.  

W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 23 kwietnia 2025 r. podejmowane działania to: 

− przygotowanie porządku obrad bieżącej sesji Rady oraz wspólnego posiedzenia Komisji; 

− praca nad materiałami sesyjnymi. 

 

Do Rady Gminy i Miasta wpłynęły pisma: 

 

− pisma rodziców uczniów uczęszczających do szkół podstawowych w Cynkowie                                    

i w Gniazdowie o  utworzenie klas pierwszych w roku szkolnym 2025/2026. W Szkole 

Podstawowej w Cynkowie do klasy pierwszej miałoby uczęszczać czworo dzieci, natomiast 

w Gniazdowie troje dzieci. 

Do wiadomości Rady Gminy i Miasta wpłynęły również odpowiedzi na pisma, wystosowane 

przez Pana Burmistrza do dyrektorów tych szkół i rodziców.  

Nadmieniła, że zadecydowaliśmy, że w tych miejscowościach klasy pierwsze nie zostaną 

powołane ze względu na zbyt małą ilość dzieci. 

− sprawozdania Zgromadzenia Ogólnego Związku Gmin Jurajskich wraz z prezentacją                            

za 2024 rok; 

− raport z działalności Nadleśnictwa Siewierz za 2024 rok wraz ze wskazaniem kierunków 

działalności na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy w 2025 roku. 

Poinformowała, że sprawozdania i raport dostępne są dla Radnych oraz wszystkich 

zainteresowanych w systemie esesja w punkcie „3 Sprawy bieżące” wspólnego posiedzenia 

Komisji z dnia 27 maja br. 

 

        Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejna sesja Rady Gminy i Miasta 

Koziegłowy odbędzie się w dniu 17 czerwca 2025 roku o godz. 15,oo tj. wtorek . Posiedzenie 

wspólne odbędzie się w poniedziałek 16 czerwca 2025 r. o godz. 14,oo. 

Będzie to sesja absolutoryjna, więc powiadomienia o sesji muszą być dostarczone 14 dni 

wcześniej. W związku z tym projekty uchwał w sprawie zmian w budżecie oraz w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej będą umieszczone w systemie e-sesja na 7 dni przed sesją. 

 

       Ad. pkt 12 

 

       Radni nie składali pisemnych interpelacji. 

 

Radny Pan Leonard Jagoda wystosował prośbę do Pana Burmistrza, odnośnie podjęcia inicjatywy 

uczestnictwa gminy w rozmowach z Zarządem Dróg Wojewódzkich na temat prac organizacji 

ruchu na czas remontu drogi, ze szczególnym wskazaniem dotyczącym Rynku w Koziegłowach. 

W Starostwie zmienia się Inspektor Nadzoru Budowlanego i być może ta zmiana rozwiąże 

problem z lepszym skutkiem. 
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Burmistrz Pan Jacek Ślęczka odpowiedział, że nie możemy uczestniczyć w opracowywaniu 

czasowej organizacji ruchu na czas budowy, niemniej jednak będziemy go opiniować. Jako,     

że mamy już wybranego inspektora, koordynatora projektu i wykonawcę, postaramy się 

zwrócić uwagę do protokołu, aby na etapie sporządzania czasowej organizacji ruchu, mieć nie 

tylko możliwość wglądu, ale i również uwag czy sugestii. Opiniowanie po sporządzeniu 

ostatecznym może być nieco trudniejsze i nie obawiamy się, co do realizacji inwestycji                              

ze strony wykonawców gminy czy zarządu, lecz mamy obawy co do układu komunikacyjnego, 

który będzie musiał być ograniczony. Chcemy by jak najmniej negatywnie wpływał                                 

na funkcjonujące firmy, przedsiębiorstwa czy osoby fizyczne, które mieszkają wzdłuż 

remontowanej drogi. Będziemy zwracać na to szczególna uwagę. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Jacek Sularz zaprosił na piknik strzelecki, organizowany przy 

wsparciu Starostwa Powiatowego, który odbędzie się dnia 1 czerwca w godzinach 12.00-16.00 

na ul. Słowackiego 116 w Myszkowie. 

 

Radny Pan Marek Kawalec w temacie organizacji ruchu przypomniał, że od 2 do 6 czerwca 

skrzyżowanie w Siedlcu Dużym na ul. Jana Pawła II będzie wyłączone z ruchu, stąd prośba                   

o uwagę i rozsądek. Drugą sprawą jest ruch docelowy i czasowy, gdzie do gminy już wpłynęły 

pisma o organizację ruchu tymczasowego, aby zgodnie z ustaleniami, przypomnieć prośbę                     

o udostępnienie lewoskrętu dla firm. Następnie zaprosił na festyn, który odbędzie się 14 

czerwca w Siedlcu Dużym. 

 

        Ad. pkt 13 
 

  W wolnych wnioskach zabierali głos: 

 

− Sołtys Markowic Pan Marek Gruszka zwrócił się do Radnych oraz Burmistrza, iż od ponad 

5 lat występuje o remont lub budowę placu zabaw w swojej miejscowości. Niestety nic się 

w tej kwestii nie dzieje; 

 

− Pani Przewodnicząca Rady nadmieniła, że nie jest tak do końca. Plac zabaw jest w tej 

chwili zamknięty, jednak cały czas mamy go na względzie. Nie jest tak, że nie chcemy                   

go wykonać, natomiast nie mieliśmy go gdzie usytuować. Na ostatniej komisji zapadła 

decyzja, iż najlepsze miejsce będzie przy Górze Trzech Rzek; 

 

− Sołtys Pan Marek Gruszka stwierdził, iż jedyne, co zadziało się w tym temacie                                    

to ustawienie tabliczek, by nie korzystać z urządzeń. Dodatkowo z budynku szkoły                              

w Markowicach zrobiono magazyn niepotrzebnych rzeczy; 

 

− Pani Przewodnicząca nadmieniła, że nie była w tym budynku, więc nie jak tam jest, niech 

zajmie się tym Komisja Gospodarcza; 
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− Radny Pan Damian Cesarz odpowiedział, że ustalając priorytety inwestycyjne dla każdej 

z miejscowości na komisji wspólnej w tym roku, plac zabaw nie był wskazany przez Pana 

Sołtysa; 

 

− Burmistrz Pan Jacek Ślęczka nadmienił, iż plac zabaw, który powstał kilka lat temu                          

w Markowicach był jedynym dostępnym miejscem w tym czasie, w którym mogliśmy                   

go zagospodarować. Niestety miejsce to nie jest do końca odpowiednie, przylega 

bezpośrednio do drogi i jego modernizacja nie ma ekonomicznego i logicznego 

uzasadnienia. Trwały również prace nad zmianą sposobu użytkowania budynku po byłej 

szkole w Markowicach. Gmina i Miasto Koziegłowy ma na swoim stanie przynajmniej 

cztery pustostany, które na chwilę obecną nie znajdują sposobu ich zagospodarowania,     

tym bardziej budynku w Markowicach, choć było wiele pomysłów. Ostatnie nasze 

działania wraz z Dyrektor Panią Agnieszką Kłys dotyczyły powstania tam centrum 

opiekuńczo-mieszkalnego, lecz ze względu na wysokie koszty, zrezygnowaliśmy. 

Natomiast na pewno ten budynek jest w naszym polu widzenia i bardzo chcielibyśmy                      

go przeznaczyć do zagospodarowania. Na chwilę obecną zamykamy budynek w Mysłowie, 

który był w podobnym stanie i mamy nadzieję, że to zadanie w ramach rewitalizacji 

powstanie. Natomiast na ten moment jest to pustostan, w którym rzeczywiście 

przechowywane są rzeczy szkół, przedszkoli czy lodowiska, jednak nie są to żadne śmieci.  

Jeżeli chodzi o wspomniany plac zabaw, tworzymy pewną przestrzeń wokół Góry Trzech 

Rzek i możliwe, że w tamtym kierunku pójdą środki w ramach partnerstwa Północnej Jury 

czy innych środków pomocowych.  

 

Ad. pkt 14 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk 

zamknęła obrady trzynastej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy, dziękując Radnym oraz 

zaproszonym gościom za przybycie i udział w sesji. 

Na tym obrady trzynastej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy zakończono. 

 

 

Protokół sporządziła 

Joanna Radkowska 

 


